
Kaj mi pri nas ugaja in kaj ne

Ni mi všeč, da so okna na naših av-
tobusih in tudi na železniških vago-
nih tako umazana. Malo več volje pri
tistih. ki odločajo o snagi avtobusov
in železniških vagonov, da bi si od
časa do časa ogledali tc naše ob jekte!
Poleg tega pa me tudi moti. da voz-
niki ob opravljanju svojega dela ka-
dijo. Če je vsem potnikom kajenje
prepovedano. potem naj to velja tudi
zanje. Tudi to me moti. da se šoferji
pogovarjajo s potniki. Nad njimi pa
piše, da je kajenje in pogovarjanje z
voznikom prepovedano.

Okrog tkzv. Pentagona v Rojčevi
uiici je kar nastlano s smetmi. V tem
hišnem kolosu slamije najmanj 200
strank, ne mijde se pa med njmi 10

občanov, ki bi se spravili nad to ne-
snago in jo počisfil. Toda ne samo
okrog tega bloka. vse Moste so bolj
ali manj zasmetene. česar pa en sam
snažilec, ki ga Moste imajo, ne more
rešiti.

PTTstoritveso za približno 500 cir
dražje. kot je to bilo pred enim letom.
ko je stala znamka za ražglednico in
dopisnico K. din, zdaj pa stane 30.
Predvideno pa je, da bo stala 40 ali
celo 50. din. PTT pa piše in govori o
nekih 17 c/< zvišanja teh taks. Smeš-

Na TV opazujem razne sestanke.
ki jih sklicujejo različni forumi in po-
djetja. Natehsejah jezbranih 100 ali

200. včasih celo še več ljudi, ki samo
prikimavajo in izgubljajo čas. Pro-
dukcija pa zastaja. Ali ne bi bilo pa-
metneje, da bi se ti kimavci, ki tam
sedijo in zehajo, držali dela in s tem
bolj koristili družbi.

TV Koper je po moje izradto itali-
janska postaja. Le tu pa tam je kaka
oddaja v slovenščini. MisSm, da bi
tudi naši zamejci radi slišali kakšno
slovensko besedo. Pa tudi naši držav-
Ijani, ki ne obvladajo italijanščine, bi
radi videfi in sKšali kaj, kar bi razu-
meli. Če drugače ne, pa vsaj ssloven-
skimi podnapisi.

Nekoč je bil Banat žitnica Jugosla-
vije. Strokovnjaki pravijo, da bi
lahko oskiboval vso Evropo z
zmjem. Danes pa je situacija dru-
gačna, uvažamo pšenico in to celo
pokvarjeno. Uvažamo tudi paradiž-
nik, kislo zelje, ki ga je pri nas še celo
preveč. Tudi uvoz tehničnih predme-
tov in kozmetičnih izdelkov je brez-
smiseln, ko pa še naših domačih ne
moremo prodati.

Ni lepo, da ženske na cesti kadljo.
Bonton odklanja kajenje na ulci. V
časopisih in revijah se že pojavljajo
reklame in propaganda za tobačne
izdelke kljub temu, da je bilo to že
nckdaj prepovedano.

Na Zaloški cesti je tovama Plete-
nine, ki ima svojo industrijsko pro-
dajalno. Ta trgovina je izrecno pre-
majhna, saj zahaja v njo tudi velik
del naših občanov. Ali ne bi bilo
dobro, da bi našli kak večji lokal?

Misim, da je lahko žal vsakomur,
ki si ni ogledal razstave na Gospodar-
skem razstavišču o delu našega naj-
večjega arhitekta — mojstra Josipa
Plečnika, ki ni znan samo v domovi-
ni, temveč je s svojmi deli okrasil
tudi dnig kultumi svet. Ta veličastna
razstava je v Pari/u prilegnila okrog
350 tisoč gledalcev. V bližnp bodoč-
nosti bodo razstavljaB Plečnika na
Dunaju, v Ifaliji in celo na Japon-
skem.
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